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Dato:   05.03.2024 kl. 19:00 
 
Fremmøde:  Alex Rasmussen, Birthe Madsen, Bjarne Jensen, Glenn Jakobsen, 

Grethe Hoffmann, Hanne Mikkelsen, Jacob Christophersen, Jakob 
Madsen, Jonna Petersen, Klaus Jørgensen, Leif Rasmussen, Margit 
Kjeldahl, Mette Davidsen, Mona Serritslev Redder, Niels Jørn 
Henriksen, Niels Mikkelsen, Per Rosendal, Peter Altenborg, Peter 
Henriksen, Preben Møller, Ulla Rasmussen & Vagn Nielsen 

 
Referent:   Jacob Christophersen 
 
Agenda: 
 

1. Valg af dirigent  
2. Gennemgang af forslaget til vedtægtsændringer samt eventuelle spørgsmål 
3. Afstemning 

 
Resumé  

1. Dirigent: Per Rosendal. 
2. Glenn Jakobsen gennemgik ændringsforslaget samt besvarede spørgsmål fra de 

fremmødte. 
3. Afstemning for vedtægtsændringer: 18 For – 3 imod – 1 Blank 

 75% eller ¾ skal stemme for og 18 af 22 = 82% og hermed godkendt. 
 
Ad. 1 Valg af dirigent: Per Rosendal accepterede opgaven som dirigent og konstaterede at 

denne generalforsamling er lovlig varslet jævnfør vedtægterne. 
 
Ad. 2 Glenn gennemgik grunden til ændringsforslaget samt Punkterne 1 - 12 op imod de 

Nuværende vedtægter og referencepunkterne for Forslag til nye vedtægter. 
 

Glenn: ”Punkt 1 for både Nuværende og Fremlagte er identiske”. 
 
Glenn: ”Punkt 2 for Nuværende vedtægter er der blevet tilføjet ændringer”. 
Vagn: ”Der ligger en masse tinglysninger rundt på vejene. De udmønter i nogle 
forskellige tekster. Privatfællesvejes love trumfer de så tinglysningerne?”. 
Glenn: ”Det ved jeg ikke, jeg opfordrer jer til at tjekke med jeres eget 
forsikringsselskab”. 
Vagn: ”Det vil føre til en masse bøvl, også med snerydning, men der er kun snak og 
ikke andet. Det er noget hø det man er i gang med”. 
Per: ”Vi har gjort meget ud af disse vedtægter, vi bor i Danmark, vi har love og lov om 
private fællesveje er meget omfattede materiale og meget er uddybet, hertil er de 
fremlagt, men hvis det ikke er godt nok, så kan vi altid gå tilbage til de gamle. Er det 
svar nok?” 
Vagn: ”Ja det er okay jeg ved hvad det fører til”. 
Bjarne: ”Ud fra deres ejendom og ud til kørebanen. Men her er der nogle folk der ejer 
mere vej end andre”. 
Glenn: ”Det er ikke sådan du skal tolke det. På privatfællesveje har vi ikke fortov og 
herved skal I vedlige holde vejen ud fra jeres egen grund. Herved fjerner I alt dette 
bøvl. Men alle kan komme med tilføjelser eller ændringer til vedtægter. 
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Bjarne: ”I forstår det ikke og det er en mikroskopisk ændring”.  
Glenn: ”Stem for i dag, så kan vi få det tilføjet næste år”. 
Vagn: ”Nu ejer jeg 500m vej, for mange år siden kom man og spurgte om man måtte 
benytte vores vej. Skal jeg nu stå for snerydning af hele min vej?”. 
Glenn: ”Ja det vil du efter kommunens betragtning”. 
Vagn: ”Nu kom I jo og spurgte om vi (Snaptun Vejforening) måtte bruge vores vej?” 
Per: ”Jeg har snakket med Hedensted Kommune, og når du ejer Højballevej, som har 
status af privat fællesvej, så jævnfør loven, når det er landzone, så har offentligheden 
adgang på gåben, cykle og hest, men ikke i bil. Det er kun de vejberettiget der har 
dette. Når Højballevej er med i Vejforeningen, så er det Vejforeningen, der skal 
snerydde og vedligeholde. Men for at få nogen til snerydde, skal vi have et årligt 
abonnement for at sikre dette. Som sagt sidst vi havde en til at rydde/salte var Kurt 
Klip og Fræs for mange år siden og det kostede 14.000,00 DKK. Men rolig vi skal nok 
holde alle vejene som aftalt og heri blandt Højballevej, men det er vejforeningen der 
skal holde alle veje i vejforeningen.” 
Peter: ”Når vi nu læser i detaljer, så skal Fiskeparken vel holde halvdelen af 
Højballevej”.  
Per: ”Vagn ejer vejen og adgangen fra Fiskeparken er 2 stier, der har status af privat 
fælles stier og herved er der ikke vejret”. 
Bjarne: ”Hvis jeg nu rydder ud til midten hos mig, og Jacob så rydder ud til midten”  
Peter: ”Vi har aldrig haft problemer, hvorfor skal vi spilde alt den tid?” 
Bjarne: ”Jeg opponerer mod det. Indfør: Grundejeren ud for grundstykket har 
ansvaret ud for de respektive grunde” 
Glenn: ”Vi ændrer ikke vedtægterne grundet tekst tilføjelse” 
 
Glenn: ”Punkt 3 for både Nuværende og Fremlagte er identiske”. 
 
Glenn: Læser Punkt 4 for Nuværende vedtægter. 
Glenn: ”Vi har valgt at slette punkt 4 da den aldrig har været i brug og indskud ikke er 
defineret”. 
 
Glenn: ”Punkt 5 for Nuværende og Punkt 4 for Fremlagte er identiske”. 
 
Glenn: ”Punkt 6 for Nuværende og Fremlagte har skiftet plads og der er tilføjet 
mindre ændringer med hensigt på mail og ændringer af mail”. 
Per: Det her synes jeg er godt, nu da vi kigger på 2024, vi er på e-mail og det er 
2024, og det synes vi skulle tilføjes for at få vedtægter op til et passende niveau. Der 
er også tilføjet flere ting, som der skal med til en dagsorden”.  
Vagn: ”I gamle dage blev der sendt regnskab ud til alle medlemmerne”. 
Glenn: ”Det står specifikt i de nye men det var ikke et krav i de gamle. I Får altså 
indkaldelsen før og andre informationer i indkaldelsen” 
 
Glenn: ”Punkt 7 for Nuværende og Punkt 5 for Fremlagte er identiske”. 
 
Glenn: ”Punkt 8 for Nuværende og Punkt 6 for Fremlagte er identiske”. 
 
Glenn: ”Punkt 9 for Nuværende og Punkt 7 for Fremlagte er identiske”. 
 
Glenn: ”Punkt 10 for Nuværende og Punkt 8 for Fremlagte er identiske”. 
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Glenn: ”Punkt 11 for Nuværende er skiftet til Punkt 9 for Fremlagte med ændringer” 
Ingen spørgsmål til ændringerne 
 
Glenn: ”Punkt 12 for Nuværende er skiftet til Punkt 10 for Fremlagte med ændringer” 
Alex: ”Kan foreningen opløses?” 
Glenn: Den er ikke lovpligtig. I landzone kan man vælge, altså man kan og ikke skal 
have en vejforening”. 
 
Vagn: ”Nu har jeg fire gange, hørt på en enkelt person nævne at jeg skal betale et 
højere kontingent da jeg har så meget vej og vil flertallet så kunne komme og 
bestemme at jeg skal betale et højere kontingent?”. 
Glenn: ”Ud fra de vedtægter kan det ikke gøres”. 
Vagn: ”Hvad så med vejloven?”. 
Glenn: ”Der står ikke noget om kontingent”. 
Per: ”Det er det enkelte medlem der betaler 1x kontingent, dog ved vi ikke hvad der 
sker i fremtiden. For 2024 betaler vi alle 750,00 DKK”. 

 
Ad. 3 Per: ”Skal der stemmes med håndsoprækning eller papir?” 

 (Håndsoprækning)  
 Jacob Christophersen tæller 18 stemmer for vedtægtsændringer. 
 Jacob Christophersen tæller 3 stemmer imod vedtægtsændringer. 
 Jacob Christophersen tæller 1 stemme blank. 

 
For at være beslutningsdygtig skal ¾ af de fremmødte stemmeberettiget deltagere 
stemme for. Med næsten 82% for, er dette mere end de krævet 75% og hermed er: 
 
Forslaget stemt for og godkendt af vejforeningens stemmeberettiget deltagere. 
 
Per: ”Vedtægtsændringer bliver underskrevet og implementeret, mange tak for jeres 
interesse og deltagelse.”  
 
 
Godkendt: lørdag den 23. marts 2024 
 
Dirigent 
 

 
 
Per Rosendal – Kastanievej 11 – Snaptun – 7130 Juelsminde 
 


